
                                                       Protokół nr X/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 28 września 2015 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 16.30 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 14 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył X Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radna Kamila Dąbek - Galbarczyk 
- radny Grzegorz Drabko. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
13 sierpnia 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
4. Informacja z wykonania budżetu miasta Zawidowa oraz planów finansowych Instytucji 

Kultury za I półrocze 2015 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
2) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych,  
3) wyboru ławników na kadencję od 2016 r. do 2019 r.  
4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 
 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki zwrócił się o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 4 
projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 
dalszego biegu. 
 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. wniosek pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za -14, przeciw-0, 
wstrzymujących się - 0, przyjęła ww. wniosek. 
 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przekazał, iż porządek 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco: 
 
 



1. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
13 sierpnia 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
4. Informacja z wykonania budżetu miasta Zawidowa oraz planów finansowych Instytucji 

Kultury za I półrocze 2015 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
2) zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 
3) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych,  
4) wyboru ławników na kadencję od 2016 r. do 2019 r.  
5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

            6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
            7. Sprawy różne. 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
13 sierpnia  2015 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad IX sesji 
Rady Miejskiej z dnia 13 sierpnia 2015 r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad IX z sesji Rady Miejskiej z dnia 13 sierpnia 2015 r. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0, przyjęła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Zawidowie o sfinansowanie zakupu wyposażenia.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił wniosek mieszkańców ulicy Plac Zwycięstwa, 
czyli Pana Rokickiego, Pana Bogacza, Pana Stankiewicza  i Pana Polonisa w sprawie 
rozpatrzenie możliwości wykonania dostępu dojazdu do posesji od ulicy Cmentarnej wzdłuż 
posesji przy ulicy Plac Zwycięstwa 4, 5, 6. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, głos obecnemu na sesji Panu Krzysztofowi 
Rokickiemu. 
Pan Krzysztof Rokicki przekazał, iż brak dojazdu jest dużym utrudnieniem, tym bardziej, że 
czeka go wymiana pieca i nie wyobraża sobie jakby miał ten piec wymienić bez dojazdu.  
Pan K. Rokicki dodał, iż posiada małe dzieci i brak dojazdu od strony Cmentarnej utrudnia 
mu chociażby wyjazd wózkiem.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawą zajmie się Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska i wypracuje stanowisko w tej sprawie. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Teresa Brud 
oznajmiła, iż Komisja zajmie się sprawą i osoby zainteresowane zostaną powiadomione 
o podjętym stanowisku. 



 
 
 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 14.08.2015 – 27.09..2015 

1. 18 sierpnia spotkałem się z przedstawicielami Stowarzyszenia Miłośników 
Zawidowa. Omawialiśmy sprawy związane z promocją miasta, przygotowaniem 
projektów w nowej perspektywie unijnej 2014-2020, współpracą ze 
stowarzyszeniami niemieckimi. 

2. 26 sierpnia - obrady Zarządu ZGZZ. Sprawy bieżące związku. Zmiany w 
budżecie. 

3. 1 września – rozpoczęcie roku szkolnego. Razem z panem przewodniczącym 
wręczyliśmy stypendia Rady Miejskiej za osiągnięcia w nauce. 

4. 9 września – walne zgromadzenie Lokalnej Grupy Działania Pogórze Izerskie. 
Zmiany w statucie związane z potrzebami pozyskiwania i zarządzania środkami 
PROW w nowym okresie programowania. 

5. 11 września – akademia z okazji Dnia Energetyka w elektrowni Turów. 
6. 16 września – konkurs na wolne stanowisko ds. podatków i opłat lokalnych.  
7. 18 września – spotkanie z dyrektorem Ośrodka Kultury i Panią Reginą 

Januszkiewicz w sprawie jubileuszu 30-lecia zespołu Jarzębina.  
8. 22 września posiedzenie Zarzadu i Zgromadzenia Wspólników ZGZZ. Zmiana 

składki członkowskiej na rok 2016.  
9. 23 września – Polsko-Niemieckie Forum Gospodarcze, Spotkanie przedsiębiorców 

i przedstawicieli samorządów i rządów obu krajów. Omówienie szans i trudności 
w rozwijaniu przedsiębiorstw po obu stronach granicy.  

 
 

4. Informacja z wykonania budżetu miasta Zawidowa oraz planów finansowych Instytucji 
Kultury za I półrocze 2015 r. 

 
Przewodniczący rady A. Pilarski odczytał uchwałę nr I/74/2015 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby we Wrocławiu z 18 sierpnia 2015 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez 
Burmistrza Miasta Zawidowa informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Zawidów za 
I półrocze 2015 rok. 
Opinia jest pozytywna. 
Pytań nie zadano. 
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 



 
Uchwała nr IX/51/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/51/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

2) zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/52/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie: 
zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/52/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
            3) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie: 
ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych, 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/53/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

4)wyboru ławników na kadencję od 2016 r. do 2019 r.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż w pierwszej kolejności zostanie odczytane 
stanowisko zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w sprawie zgłoszenia 
kandydatów.  



Radny Stanisław Wójcik, jako Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników na kadencję 2016-2019 r. odczytał stanowisko zespołu, z którego wynika, iż 
kandydat na ławnika, przez którego zostały złożone dokumenty, spełnia wymogi formalne.  
 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż zostanie wybrana Komisji 
Skrutacyjna w celu dokonania wyborów na ławników na kadencję  na lata 2016-2019. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zgłosił radnego Damiana Ryża na członka Komisji 
Skrutacyjnej. 
Radny Damian Ryż wyraził zgodę.  
Radna Maria Szkwarek zgłosiła radną Mirosławę Ciereszko na członka Komisji Skrutacyjnej. 
Radna Mirosława Ciereszko wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zgłosił radną Kamilę Dąbek – Galbarczyk na członka 
Komisji Skrutacyjnej.  
Radna Kamila Dąbek – Galbarczyk wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski zamknął listę kandydatów do Komisji Skrutacyjnej i poddał 
skład pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu: za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - zatwierdziła skład Komisji Skrutacyjnej. 
  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Kamila Dąbek - Galbarczyk odczytała regulamin 
głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych.  
Odczytała kolejno z imienia i nazwiska radnych, którzy podchodząc do urny oddali swój głos.  
W celu ustalenia wyników głosowania Przewodniczący Rady A. Pilarski ogłosił 10 minut 
przerwy.  
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z wyborów na ławników na 
kadencję  na lata 2016-2019. 
Liczba kart wyjętych z urny – 14.  
Liczba kart nieważnych – 0. 
Liczba głosów oddanych na kandydata Antonina Krzywiecka – 14.  
Tym samym Pani Antonina Krzywiecka została wybrana na ławnika do Sądu Rejonowego  
w Zgorzelcu.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zgłosił poprawkę do projektu uchwały, a mianowicie w § 1 
ust. 2, który mówi o wyborze ławnika do orzekania w zakresie prawa pracy, gdyż kandydat 
nie spełniał wymogów formalnych.  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu: za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - przyjęła ww. poprawkę.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/54/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie: 
wyboru ławników na kadencję od 2016 r. do 2019 r. 



 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/54/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Uchwała nr IX/55/2015 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr IX/55/2015, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 

Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jaka jest prowadzona działalność w budynku 
przy ulicy Grunwaldzkiej i ilu podmiotom wydzierżawione pomieszczenia.  
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki przekazał, iż są wydzierżawione trzy pomieszczenia dla 
trzech firm. 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wygląda sytuacja z budynkiem przy ulicy 
Młynarskiej. 
Sekretarz M. Rogacki przekazał, iż budynek zamieszkuje czterech lokatorów, w tym dwie 
osoby, które zajmują się utrzymaniem nieruchomości.  
Radna Teresa Brud zadała pytanie, na jakich ulicach będą łatane dziury w października. 
Burmistrz Miasta Robert Łężny przekazał, iż środki na ten cel zostały zabezpieczone i prace 
trwają.  
Radna Maria Szkwarek oznajmiła, iż należałoby zająć się sprawą pojemników na odpady przy 
ulicy Broniewskiego, ponieważ jest ciągle brudno, a różnego typu odpady są porozrzucane 
dookoła i stanowi nieestetyczną wizytówkę miasta.  
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż odpady są segregowane przez mieszkańców, więc 
mieszkańcy powinni dbać o porządek. Temat został przekazany Prezesowi Zakładu 
Gospodarki i Usług Komunalnych, aby pracownicy odbierający odpady zadbali o teren wokół 
pojemników.  
Radna Maria Szkwarek przekazała, iż trzeba znaleźć sposób, który przemówi do 
mieszkańców miasta, aby również zadbali o odpady, które są wyrzucane pod pojemnik, a nie 
do pojemnika.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż należałoby poważnie zastanowić się nad 
zmianą organizacji ruchu na ulicy Szkolnej, gdyż panuje tam duży chaos i nieporządek, 
którzy stwarzają rodzice odwożący dzieci do szkoły. 
 
      7. Sprawy różne. 



 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
19.00 zamknął sesję. 
 
 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


